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34-13 FORBEREDENDE MØTE ANG. STATUS 2013 OG SIGNALER 2014 - 
2017  
 
Ingen forslag til vedtak.  Møtet avholdes som status- og strategimøte i forkant av 
budsjettarbeidet 2014 – 2017.   
 
 
Behandling: 
Rådmannen orienterte om status i forholdet budsjett/regnskap 2013.   
Rådmannen vil sette i gang tiltak på utgiftssiden slik at forventet underskudd anslås til 
mellom 3 – 6 000 000 kroner.  Det reduseres ikke i tjenestetilbudet for 2013. 
 
Rådmannen og administrasjonen har kontroll og oversikt over økonomien i 2013.  Når det 
gjelder 2014 anslår rådmannen at handlingsrommet kan bli rundt 10 500 000 kroner.  Det 
forutsetter at korreksjoner i 2013 konsekvensjusteres for 2014. 
 
Kommentarer til situasjonen i 2013 og videre for perioden 2014 – 2017 (kommentarene tas 
med og vurderes av rådmannen i videre arbeid med budsjett, økonomi- og handlingsplan): 
 

• Se på kostnader og driftsform IKT 
• Vurdere nødvendigheten av utbyggingen på Skautun 
• Vurdere sykehjemsstandard på alle rom som bygges på Skautun 
• Være klar over dyrere utbyggingskostnader på nybygg/tilbygg til Skautun, skoler og 

barnehager. 
• Ferdiggjøre prosess med evt. interessenter til kjøp av Degernes Helse- og 

velferdssenter.  Hvis ingen ønsker å kjøpe – vurdere å rive.  Rådmannen anbefales å 
legge inn i budsjett for 2014 en utgift til riving. 

• Vurdere plassering og etablering av bolig for vanskeligstilte. 
• Vurdere å ta ut utbytte fra energiverket – vurdere å be energiverket vurdere et stabilt 

utbytte og selv beholde overskytende. 
 
 
 
Ingen forslag til vedtak.  Møtet avholdes som status- og strategimøte i forkant av 
budsjettarbeidet 2014 – 2017.   
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